

香港海關參與國際會議審視AEO標準

Hong Kong Customs Participated in International Meeting to Review AEO Standards

香港海關人員於2022年4月11至13日，參與了由世界海關組織舉行的保障及便利國際貿易標準框架工作小組第26及27屆會議（「SAFE工作小組會議」），共同審視AEO國際標準。

由於疫情關係，這次「SAFE工作小組會議」以線上形式進行並約有170名來自不同地方的海關當局、相關業界和國際組織代表參加。今屆會議主要討論及制定未來兩年「SAFE工作小組會議」的工作計劃及展開為期三年的「保障及便利國際貿易標準框架」（「SAFE框架」）的檢討工作。為了更緊貼AEO計劃和互認安排的全球最新發展，香港海關將繼續積極參與國際之間的相關討論，為國際供應鏈的持份者提供最新資訊和更多便利措施。

Officers of the Hong Kong Customs attended the 26/27th SAFE Working Group (SWG) Meeting held by the World Customs Organization (WCO) from 11 to 13 April 2022 to review AEO standards.

Under the pandemic, the SWG Meeting was conducted virtually and participated by 170 delegates representing Customs administrations, the private sectors and international organizations concerned. Among others, the SWG Meeting was responsible for developing the two-year work plan and kicking start the new round of review for the SAFE Framework of Standards (FoS), which would be conducted at every 3-year cycle.

Hong Kong Customs will continue to actively engage in essential international discussions to keep abreast of the global development of the AEO Programme and Mutual Recognition Arrangements with a view to providing updated information and more facilitative measures to stakeholders in the global supply chain.



AEO 話你知 AEO let you know

「SAFE工作小組會議」是由世界海關組織舉辦的一個重要的國際會議，旨在為成員國提供一個平台討論與「SAFE框架」有關的事項。而「SAFE框架」是世界海關組織為各成員國實施AEO計劃所提供的一套指引和國際標準。

The SWG Meeting is an important international meeting organized by the WCO to provide a platform for the member administrations to deliberate on issues pertaining to the SAFE FoS – the international standards guiding the implementation of AEO Programmes by member administrations worldwide.



聯絡我們
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

